
Protokół Nr  XV/07 
z Sesji Rady Miejskiej w Sławkowie 
odbytej w dniu 24 września 2007 r. 

 
 
Ustawowa liczba radnych  - 15 

Obecny skład Rady   - 15 

Obecnych radnych   - 10 

Nieobecni radni: Drzewiecki Henryk, Flak Marcin, Kostka Małgorzata, Pięta Marcin, 

                            Ziętal Anna. 

 

zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Miejsce Sesji: Urząd Miasta przy ul. Rynek 1 – Ratusz. 

 

Czas trwania obrad: 17
00 
 -  18

00  

 

Ad. 1.  Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Otwarcia Sesji dokonał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Pacula 
witając: 

– Burmistrza Miasta Małgorzatę Reczko, 
– Zastępcę Burmistrza Miasta Zbigniewa Tarmasa,  
– radnych, 

– Skarbnika Miasta Agatę Ślęzak, 
– Sekretarza Miasta Antoniego Michniewskiego. 
 

 

  Na podstawie listy obecności stwierdził, że Rada uprawniona jest do 

podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków, gdyż przy otwarciu Sesji 

uczestniczyło 9 radnych. Liczba radnych wzrosła w trakcie obrad do 10. 

 

Ad. 2.  Zatwierdzenie porządku obrad sesji. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Pacula poinformował, że Sesja 
została zwołana na pisemny w n i o s e k  Burmistrza Miasta Małgorzatę Reczko               
z dnia 18 września 2007 r. Przedmiotowy wniosek stanowi załącznik Nr 2 do 
protokołu. Zaproponował następujący porządek obrad, który Rada przyjęła przy 9 
głosach „za” i stanowi on załącznik Nr 3 do protokołu: 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Miejskiej Komisji ds. Referendum. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Zakończenie. 
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Ad. 3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
 

Po zamknięciu listy przy 9 głosach „za”, Rada również przy 9 głosach „za” 

powołała Komisję Uchwał i Wniosków w składzie: 

– Jadwiga Szewczyk,  

– Grażyna Bierońska. 

 

Ad. 4.  Podjęcie uchwały w sprawie powołania Miejskiej Komisji ds. Referendum. 
 
 Na wniosek Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Wojciecha Paculi, 
Sekretarz Miasta Antoni Michniewski omówił poszczególne paragrafy projektu 
uchwały zgodnie z ustawą o przeprowadzeniu referendum lokalnego oraz 

poinformował o kosztach wraz z dietami komisji, które muszą być pokryte z budżetu 

miasta. 

 

 Podjęto dyskusję na temat § 3, tj. terminu pierwszego spotkania komisji, które 

zwołuje Burmistrz Miasta i od którego niektórzy radni uzależniali zgłoszenie swojej 

kandydatury do pracy w komisji.  

 

 Po wyjaśnieniach Sekretarza Miasta, u s t a l o n o   minimalny skład członków 
komisji w ilości 6 osób. 

 

 Na członków Miejskiej Komisji ds. Referendum zgłoszono radnych: 

– Grażynę Bierońską,  

– Witolda Materkę, 

– Wojciecha Paculę, 

– Grażynę Proszczek, 

– Tomasza Prowanckiego, 

– Grażynę Skubis. 

 

 Wszyscy zgłoszeni radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji. 

 

 U s t a l o n o,  że pierwsze spotkanie komisji odbędzie się 26 września 2007 r. 
o godz. 1800  w budynku Urzędu Miasta przy ulicy Rynek 1. 

 

 Radna Grażyna Bierońska podała propozycję przeznaczenia diet należnych  
poszczególnym członkom miejskiej komisji na cele charytatywne.  

 

 Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła 

 

U c h w a ł ę    Nr XV/138/07 
 
w sprawie: powołania Miejskiej Komisji ds. Referendum w mieście Sławków. 
 

 Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 10 głosach „za” i stanowi załącznik 
Nr 4 do protokołu. 
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Ad. 5.  Sprawy bieżące. 
 

 Radna Grażyna Proszczek zgłosiła, że na przystanku autobusowym przy ulicy 
Hrubieszowskiej został skradziony rozkład jazdy autobusów. Zwróciła się o 

spowodowanie jego przywrócenia. 
 
Ad. 6.  Zakończenie. 
 

 Wobec wyczerpania porządku obrad Sesji oraz braku głosów w dyskusji, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Pacula, podziękował wszystkim za 
udział w Sesji i ogłosił jej zakończenie. 

 

 

 

 

Protokołowała 

 

Jadwiga Porębska 

 


